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Vragen: 

1. Door uitvoering te geven aan dit collegevoorstel wordt invulling 
gegeven aan het eerder opgestelde beleid zoals in de LIA 2022. 
Binnenkort komt de LIA 2024 naar de raad, is dit dan nog in lijn met het 
vernieuwde beleid? 

 
2. Om het beoogde resultaat bij alle 40 gebouwen binnen een periode 

van drie jaar te behalen wordt een intensieve aanpak en hoge 
inspanning vanuit de ambtelijke organisatie gevraagd. Worden hier 
problemen verwacht? Zo ja, hoe worden deze zoveel mogelijk 
voorkomen of verholpen?  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Antwoorden: 
 
Ad. 1 
Dit voorstel is opgesteld in lijn met het beleid in zowel de LIA 2022 als 2024. 
 
Ad. 2 
De project organisatie is zodanig ingericht dat het beoogde resultaat bij alle 
40 gebouwen behaald kan worden.  
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


